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Møteprotokoll for styret i Helsetjenestens driftsorganisasjon for nødnett HF 
 
  

Styre Helsetjenestens driftsorganisasjon for nødnett HF 
Møtedato 11. september 2020 
Møtested Skype 
Tid 08.30 – 09.30 
Møteleder Randi Spørck 
Referent Anita Østlund 
Protokolldato 11.09.2020 

 
 

Følgende medlemmer deltok: 
Randi Spørck Styreleder  
Bente Aae Nestleder   

Paul M. Gundersen 
Rune Simensen 
Ann-Margrethe Mydland 
Geir Henning Joten 
Jan Thore Rognstad 
Kosovare Krasniqi 
Rune Bye 

Styremedlem 
Styremedlem 
Styremedlem 
Styremedlem 
Styremedlem 
Styremedlem  
Observatør                                     Forfall                              

  
  
  
 
 
 
  

 
Fra Administrasjonen deltok: 
Lars Erik Tandsæther             Administrerende direktør 
Anita Østlund                          Avd.leder for Drift og endringer 
Vegar Hermansson                Avd.leder for Kunde- og Tjenesteforvaltning  
Lars Erik Halvorsen                Prosjektleder KAK 
Ingrid Grimelid                        Juridisk rådgiver – Sykehusinnkjøp HF 
  
 
  
 
  
 
                          
  

 
 
 
Innkalling og saksliste ble godkjent. 
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Saker som ble behandlet: 
 

Sak 45-2020 Tertialrapport 2. tertial  

 
 Administrerende direktør presenterte tertialrapport for 2. tertial 2020. 
 
 
Kommentarer i møtet: 
Styret stilte spørsmål knyttet til informasjonssikkerhet og hvordan HDO ivaretar dette ifht sine tjenester 
som er/kan være eksponert mot internett. HDOs kunderelaterte tjenester er i liten grad eksponert mot 
internett, men uansett er det kjørt penetrasjonstesting med godt resultat. Videre er det i den siste 
perioden vært økt beredskap og iverksatte tiltak ifht e-post / enkelte vedlegg. 
Styret uttrykte at det er bra at administrasjonen er så klar og tydelig ifht Neste Generasjon Nødnett 
(NGN) og at man fortsetter å være like tydelig i all kommunikasjon fremover. Styret og 
administrasjonen er enige om at det blir viktig å sikre riktig involvering fra kommune- og 
spesialisthelsetjenesten. 
NGN følges opp som temasak i neste styremøte.   
 
 
 
Styrets enstemmige vedtak: 
1. Styret godkjenner tertialrapport T2 2020 for HDO HF, med de innspill som kom i møtet. 

2. Styret ber om at tertialrapport for T2 oversendes eierne innen 15.september 2020 

 

 
 

Sak 46-2020 Tidspunkt for gjennomføring av finansiell usikkerhetsanalyse  

 
På oppdrag fra HDO sitt styre gjennomførte Ernst & Young (EY) en ekstern kvalitetssikring av 
faseovergang BP 3.1 (endeling godkjenning av konkurransedokumenter). Resultatet av denne ble 
presentert for styret i sak 22-2020. KAK prosjektet presenterte deretter sin plan for oppfølging av tiltak 
i sak 30-2020.  
 
I tillegg til vurdering av usikkerhet knyttet til BP 3.1. ba styret administrerende direktør om å komme 
tilbake til styret med en redegjørelse ifht behov for å kjøre en finansiell usikkerhetsanalyse etter valg 
av leverandør, ref. sak 15-2020. Denne redegjørelsen ble presentert i sak 32-2020 med følgende 
anbefaling fra administrerende direktør: 
 

1. Styret har som mål å gjennomføre ekstern finansiell usikkerhetsanalyse etter valg av 
leverandør, innenfor rammen av tilbudet fra EY datert 4.mai, da det vurderes at dette er 
positivt for anskaffelsen. Endelig beslutning tas ut fra at prognosen på det aktuelle tidspunktet 
tilsier at det er rom for dette innenfor årets budsjett. 

 
Styret gjorde følgende vedtak i saken: 

1. Styret har som mål å gjennomføre ekstern finansiell usikkerhetsanalyse etter valg av 
leverandør, men før signering, innenfor rammen av tilbudet fra EY. Endelig beslutning tas ut 
fra at prognosen tilsier at det er rom for dette innenfor årets budsjett. 

 
I henhold til EY sitt forslag til scope skal usikkerhetsanalysen omhandle kvalitetssikring av prosjektets 
budsjettestimat etter kontraktsignering. En usikkerhetsanalyse vil kvantifisere usikkerheten i 
prosjektets budsjett og synliggjøre de største bidragene til usikkerheten. Dette gir en bedre forståelse 
for den økonomiske usikkerheten i prosjektet, og gir et godt grunnlag for videre styring og oppfølging. I 
tillegg til time- og prisomfang har man inkludert rammeverk og metode, tentativ fremdriftsplan og 
informasjonsgrunnlag som vil brukes i gjennomføringen  
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Det er knyttet fordeler og ulemper til begge tidspunktene. Administrerende direktør mener allikevel at 
ulempene med å gjennomføre analysen før signering er større enn gevinstene. Årsakene er at dette 
vil føre til en forsinkelse av KAK, som igjen kan bidra til å forsinke AMK IKT prosjektet. I tillegg vil 
signering av selve KAK applikasjonen kun utgjøre en del av KAK sitt totale business case. Øvrige 
kostnadsposter som eksempelvis integrasjon av Nødnett og offentlig telefoni vil først endelig kunne 
kostnadsfestes et stykke ut i 2021. Gjennomføring av usikkerhetsanalysen før signering vil dermed 
uansett ikke kunne gi et sikkert bilde. 
 
EYs vurdering samt den juridiske vurderingen gjort av Sykehusinnkjøp gir ingen klar anbefaling knyttet 
til tidspunkt på generell basis, men avhenger mer av intensjonen til styret med den eksterne 
kvalitetssikringen. 
 
 
Kommentarer i møtet: 
Styret støtter administrasjonens anbefaling om å gjennomføre en finansiell usikkerhetsanalyse etter 
kontraktsignering da de ser at dette vil være det mest fornuftige når man ser på det store bildet. Videre 
er styret fornøyde med at administrasjonen vil holde styret informert/involvert dersom det skulle dukke 
opp ting underveis i den pågående tilbudsevalueringen.  
 
 
Styrets enstemmige vedtak: 

1. Styret tilslutter seg administrerende direktørs anbefaling om gjennomføring av finansiell 

usikkerhetsanalyse etter signering av innstilt leverandør. 

 
 

  

 
 

  Eventuelt 
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Gjøvik, 11. september 2020 
 
 
 
 
             
Bente Aae      Paul M. Gundersen 
Nestleder      Styremedlem 
 
 
 
 
 
 
       ________________________________ 
Rune Simensen     Ann-Margrethe Mydland   
Styremedlem      Styremedlem 
 
 
 
 
 
 
             
Jan Thore Rognstad      Geir Henning Joten 
Styremedlem      Styremedlem  
 
 
 
 
 
      
Kosovare Krasniqi  
Styremedlem   
 
 
 
 
 
 
        
Randi Spørck       
Styreleder        
 
       _________________________________  

Anita Østlund    
 Styresekretær    
    

 


